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12. Motion - Ishall i Finnberget 
 

Motionen är bra – vi måste hitta nya ytor till idrottsanläggningar för att Nackas ökande befolkning ska 
kunna idrotta på det sätt, och i den omfattning, som de flesta är överens om är ett värdefullt samhällsinslag.  

Vad gäller ishallar i Nacka, har en insatt privatperson gjort egen utredning som visar att antalet ishallar 
relativt antalet ungdomar minskar tom 2027 då Myrsjö ishall byggs och situationen blir lika bra som idag, 
för att sedan försämras igen. Utredningen bygger på kommunens egen prognos för befolkningsökning, och 
nyckeltalet i tabellen är antalet ungdomar per ishall, ett nyckeltal som för Nackas del är sämre än för de 
flesta kommuner i Stockholms län. 

 

  

Den projekterade ishallen i Finnberget skulle dock inte fylla sitt syfte att erbjuda möjligheter till realistisk 
ishockeyträning. Konståkning och curling vill också ha större ytor än vad man kan bygga i Finnberget  

Esa Örmä, Sverigedemokraterna 
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